
･ 网上订单提交的最后一天是2024年9月12日。Last day of online order submission is 12 September 2024.
･ 所有订购需要提前三(03)个工作日订购。Advance order of three (03) working days is required.  
･ 取货或送货将从2024年8月20日开始。Collection or delivery of orders starts on 20 August 2024.

Terms and Conditions: Applicable for takeaway only, prices are subject to prevailing government taxes. Earning of i-dollar (i$) not applicable for any mooncake and pastry purchases, only in-store redemption of membership privileges is allowed but 
cannot be used in conjunction with other membership promotions. *Complimentary local delivery is only applicable for purchases of S$800 & above (before discount and prevailing government taxes) in a single order, limited to one (01) location 

(excluding Sentosa, Tuas and Jurong Island). Imperial Treasure Restaurant Group reserves the right to change the terms and conditions herewith without prior notice.

条款与条件：促销仅限外卖，所以价钱需另加消费税。购买任何一款月饼与酥饼不可赚取i-dollar (i$)， 会员电子礼券仅限分店内兑换。促销不可与其他会员计划同时使用。*免费本地送货仅适用于
S$800及以上（折扣和消费税前）的订单，仅限单一 (01)地点（不包括圣淘沙、大士和裕廊岛）。 御宝饮食集团保留修改条款与条件的权利，怒不另行通知。

有关公司及团购订单（51盒或以上）之查询，可电邮致
For corporate & bulk purchases (51 boxes or above), please email us at

mooncake@imperialtreasure.com

30% 
off

Enjoy FREE local delivery
*for purchases of S$800 & above in a single order!

单张订单满S$800，
可享有一次免费送货服务*！

SCAN TO
SHOP ONLINE

51 盒或以上/boxes or above

15% 
off 20% 

off

25% 
off

2-50 盒/boxes

中秋优惠
REGULAR PROMOTION
20 August 2024 to 
17 September 2024

早购优惠
EARLY BIRD
PROMOTION
Before 20 August 2024


